
 

Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 

11. mars 2021, kl. 19.00, på SILs klubbhus og Teams 

Til stede: John Kåre Olsen, Ann Kristin Aaker (vara), Monica Mentzoni, Johanne Markvoll 

(sekretær). 

Forfall: Jo-Even Vang, Silas Mørk, Stine Aleksandersen, Heidi Kristin Sivesind, Olav 

Aleksander Benjaminsen. 

 

 

Sak 11/21  Godkjenning av referat, innkalling og saksliste 

   Godkjent. 

 

Sak 12/21  Årsmøte 

Idrettsrådets årsmøte avholdes så sent som mulig før sommeren, slik at medlemslagene 

rekker å avholde sine årsmøter først. Årsmøte 2021 avholdes torsdag 3. juni kl. 19.00. 

Jf. årsmøtepapirer fra 2020 er det i år John Kåre, Jo Even, Silas og Ann Kristin  som er 

på valg. I tillegg har Heidi Kristin varslet at hun ønsker å fratre styret. 

 

Sak 13/21 Revisjon av samarbeidsavtale med kommunen 

Samarbeidsavtalen mellom AIR og Alstahaug kommune ble inngått i 2017 og skal jf. 

avtalens punkt 4 nå gjennomgås og evalueres. Verken idrettsrådet eller kommunen ser 

store behov for endringer, men det ble pekt på at pkt. 3.2.6, om faste, halvårlige møter 

mellom idrettsrådet v/leder og kommunen v/kultursjef ikke er nødvendig å videreføre. 

Punktet endres og får ny ordlyd:  

3.2.6  Ved behov kan det gjennomføres møter mellom Alstahaug idrettsråd 

v/leder og Alstahaug kommune v/Kultursjef. Ved behov innkalles/tas med 

andre aktuelle personer. 

 

I følge veileder for samarbeid mellom idrettsråd og kommuner skal revisjon av 

samarbeidsavtale gjøres av årsmøtet, med mindre idrettsrådets styre har fått fullmakt av 

årsmøtet til å gjøre det. Forslag til revidert avtale legges fram på årsmøtet, før 

oversending til signering hos kommunen. 

 

 

 



Sak 14/21  Korona – behov for tiltak når pandemien er over 

Det meldes fortsatt om stort frafall hos lagene, særlig innen håndball, innebandy og 

svømming. Ulike lag har ulike problemstillinger. SIL ser et frafall på i underkant av 10 % 

av medlemsmassen. 

Det er enighet i idrettsrådet om at man ønsker å hjelpe idrettslagene ved å stimulere til 

aktivitet og motiverende «sprell», også i en tid med restriksjoner.  

 

Sak 15/21  Anleggskurs  

Idrettsrådet vil arbeide for å stimulere til flere prosjekt som kan kvalifisere til spillemidler 

i vår kommune. Både Johanne og John Kåre har vært i kontakt med idrettskretsens 

anleggskonsulent Torben Simonsen. Idrettskretsen har et kursopplegg om 

anleggsutvikling på trappene. John Kåre gjør en formell henvendelse til idrettskretsen for 

å forsøke å få et slikt kurs hit. 

 

Sak 16/21  Informasjon i kommunestyret 

John Kåre har avtalt at idrettsrådet får presentere sitt arbeid på kommunestyremøte i 

april. Tema for presentasjonen vil være: 

- Generell informasjon om idrettsrådets arbeid. 

- Anleggsutvikling (jf. sak 2/21). 

- Idretten under koronapandemien. Hvordan stanse frafall og utnytte handlingsrom. 

Spørreundersøkelse blant lagene gjennomføres i forkant av kommunestyremøtet. John 

Kåre sender ut spørsmål og kontaktliste til styrets medlemmer, som kontakter de lagene 

de tidligere har fått ansvar for oppfølging av. 

 

 

Referat: 

Johanne Markvoll 


